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چرا ورزشگاه تختی به نیم فصل دوم لیگ برتر نرسید؟

 یکشنبه ۲۷ اسفند ۱۴۰۲ - ۱۷:۵۰ شناسه خبـر : ۱۳۹۶۰۸

با وجود آنکه مشکلات ورزشگاه تختی از بین رفته، اما از این ورزشگاه در نیم فصل دوم رقابتهای لیگ برتر 
 فوتبال استفاده نشده است.

به گزارش خبرنگار ورزشی موج خبر، در شرایطی که گفته شده بود ورزشگاه تختی میتواند در نیم فصل دوم رقابتهای

لیگ برتر فوتبال مورد استفاده قرار بگیرد، اما تاکنون این اتفاق نیفتاده و این در حالی است که سال 1402 به روزهای

پایانی خود رسیده است.

ورزشگاه تختی آخرین بار میزبان بازیهای خانگی تیم نفت تهران بود؛ تیمی که سال 1397 به لیگ دستهاول سقوط کرد و

پس از دو هفته غیبت در این رقابتها منحل شد.
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در این مدت مشکلات زیادی در این ورزشگاه وجود داشت که اداره کل ورزش و جوانان استان تهران همه آنها را برطرف

کرد. علی جوادی مدیرکل ورزش و جوانان پایتخت روز 24 مهر ماه در نشست خبری پیرامون ورزشگاه تختی گفته بود:

«درباره ورزشگاه تختی گفتهایم که در نیمفصل دوم به کمک استادیوم آزادی میآید و قابل استفاده خواهد بود. ما

طبق برنامه پیش میرویم و دنبال آن هستیم که ورزشگاه تختی برای نیمفصل دوم مورد استفاده قرار بگیرد. ورزشگاه

تختی در گذشته مورد بیمهری قرار گرفته بود و مجبور شدیم اقدامات اصولی زیادی را انجام بدهیم تا به مرحله

آمادهسازی برسد. پروژکتورها و تابلوهای برق و سیستم صوتی آنجا تغییر کرد و کارهایی را در این 18 ماه انجام دادیم

که شاید چند 10 سال میکشید.»

با وجود این صحبتها، ورزشگاه تختی در نیم فصل دوم نیز مورد استفاده قرار گرفت.

جوادی درباره علت این موضوع به تسنیم گفت: در مجموعه ورزشی تختی اتفاقات بزرگی رقم خورد و یک اقدام جهادی

آنجا صورت گرفت. نور، تأسیسات،  زیرساختها، برق، سکو و ... مشکل داشتند، چمن کاملاً از بین رفته بود و سیستم

صوتی نداشت. آیا همه این مشکلات را میتوان با یک میلیارد حل کرد و آیا این انتظار را باید داشت که همه مشکلات با

این پول حل شود؟ مسلماً جواب منفی است، ولی با این وجود ما متوقف نشدیم و همه کارها را انجام دادیم. اسکوربورد،

نور، سکوها و .. آماده کردیم، اما این کار را به صورت تعهدی انجام دادیم، چون قول داده بودیم به پایان سال و نیم فصل

دوم برسانیم.

مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران درباره عدم استفاده از ورزشگاه گفت: با سرمای اخیر مواجه شدیم. مشاور چمن

عنوان کرد که اگر الان از چمن استفاده کنیم، خراب میشود. ریشه چمن هنوز تقویت نشده و از نظر استحکام برای

استفاده در فصل سرما مناسب نیست. نکته دوم هم اینکه ما هنوز پیست تارتان را عوض نکردهایم. شکل ظاهری پیست

دور چمن مناسب نیست و 10، 12 میلیارد پول میخواهد.

جوادی اظهار داشت: خواهش میکنم موافقتنامهها و اعتباراتی که صورت گرفته، هر چه زودتر تخصیص پیدا کند تا

بتوانیم مناقصه تارتان را هم برگزار کنیم. هرگز اجازه نمیدهم که با شکل کنونی بازی در ورزشگاه تختی انجام شود.

چمن مناسب است، ولی تارتان شرایط خوبی ندارد. همه موارد مربوط به مسابقه فوتبال آماده است، اما آنچه به عنوان

زیباسازیهای اطراف است، باید مهیا شود. خواهش میکنم اعتبارات مصوب را زودتر تخصیص بدهند تا بتوانیم کار را

تکمیل کنیم.
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